
Protokdl nr 412025
z posiedzenia Rady Nadzorczej Spöldzielni im. Wladyslawa Orkana

w Limanowej 222 kwietnia2025 roku

Posiedzenie odbylo sig na riwietlicy Spöldzielni Mieszkaniowej im. Wladyslawa Orkana
w Lin.ranowej przy ul. Jana Pawla II 19.

w pqliedzeqq udzialrzleli
1. Pan Kita Bartlomiej Przewodnicz4cy
2.Pa r KrIa Zofra -ZasIgpca
3. Pan Jasica Krzysztof- Sekretarz
4. Pani Judka Agata
5. Pan Ryri Grzegorz
6. Pan Kempny Zbigniew
7. Pan Toporkiewicz Jakub
8. Pan Je2 Wawrzyniec
q. Pan Piolr RyS

Lista obecnodci w zaT4czeniu.

Porzqdek pqrigrlzglrial
l) Przyjgcie polz4dku obrad.
2) Przyjgcie protokolu z ostatniego posiedzenia.
3) Sprawy Zan4&t

A) Zatwrerdzenie zgody na nabycie prawa wlasnorjci do dzralki przy ul. Jablonieckiej
10 ,,BAZY USLUG"

B) Zatwierdzenie regulaminu rozliczania kosztöw C.O.
C) Informacj e o rozliczeniu kosztöw C .O . za 2024 rok.
D) Infolmacja o zadlu2eniach czynszowych na 31 .03.2025 r.

4) Sprawy wniesione.

Ad. l.Na poczqtku spotkani a Przewodniczqcy Bartlomiej Kita przywital czlonköw Rady
Nadzorczej a nastgpnie odczytal porzqdek obrad, kt6ry zostal pruyJQty bez zmian podczas
glosou an ia,

Rady Nadzorczej Spöldzielni Mieszleqniowej im. Wadyslawa Orkana w Limanowej w spra-
wie przyj?cia porzqdku posiedzenia.
Rada Nadzorcze Spötdzielni na podstawie S 7 regulaminu postana. icr
pr4ljqö porzqdek posiedzenia i zgodnie z nim prowadziö zebranie.
Uchwala nr 16/2025 w zalqczniku

Ad.2. Nastgpnie odcz),tano protoköl z poprzedniego posiedzenia, ktöry zost aI przyiety .

-UchwaIa nr 1712025 w zalqczniku.

Na podstawie listy obecnodci podpisanej przez czlonklw Rady Nadzorczej stwierdzono
prawomocnoSö posiedzenia i wladnodö do podejmowania uchwal.



4d.3. Sp!qrvy.Z4rz4&.

A) Zalwrerdzenie zgody na nabycie prawa wlasnoici do dzialki przy ul. Jablonieckiej 10

..BAZY USI,UG"
Zgodnie ze statutem Spöldzielni Rada Nadzorcza powinna podj4ö
zgodg na nabycie przez Spöldzielnig prawa wlasno6ci do dzialki nr
Limanowa, ktörej Spdldzielnia jest uZytkowr.rikiem wieczystym.
- Uchwala nr l8/2025 w zal4czniku

uchwalg potwierdzaj 4c4
87716 w obrgbie nr 5 rn.

B) Zatwierdzenie regulaminu rozliczania koszt6w C.O.
Zosla\ przeanalizowane zmiany w regulaminie rozliczania kosztöw C.O.
- Uchwala nr 19/2025 w zal4czniku,

C) Informacje o rozliczeniu kosztöw C .O za 2024 rok.
Pan Prezes przedstawil rozliczenie wynikaj4ce z wystawionych faktur. Niestety konieczne
bgdzie podniesienie stawki za centralne ogrzewanie.

D) Informacje o zadluZeniach czynszowych.
Pan Plezes przedstawil zadtulenie lokatoröw oraz najemcöw. Do wszystkich zadluZonych
zostajq wysylane upomnienia oraz uezuania.

Ponadto Zav4d. poinfomowal o nastgpuj4cych sprawach:
- na wniosek Czlonka Rady z poprzedniej sesji, Pan Prezes zapoznal sig z ofertami BGK i
niestety termomodemizacja nie dotyczy naszego regionu.
- zoslala przekazana dokumentacja dolyczqca wspölnoty mieszkar.riowej Moniuszki l0 no-
wemtt zarzqdcy
- Zaxzqd postarrowit zrezygnowaö z ustug Banku PKO, poniewuZ wykazal sig brakiem kom-
petencji w sprawie zamkniqcia rachunku nale2qcego do jednej ze wspölnot mieszkaniowych
- dalej trwajq pracg na dach na kolejnych budynkach
- skoiczono pracg pvy drodze przy :ul. Kochanowskiego 9
- zgodnie z wymogami dokonano posadzenia nowych krzew6w i drzew
- duaj najerncy zrezygno\ ali z wynajmu
- trwaja, prac7 zwrqzane z zalalwieniem pozwolenia na wyburzenie komina przy osiedlu pil.
sudskiego iI, ktör'y jest w zlym stanie techricznym

Ad. 4. Spraral wn iesione.
Sprawa nr' 1:

Pan Krzysztof Jasica przypominal Panu Zbigniewowi Kempnemu, Ze obrady RN s4 objgte
tajennicq co starowi regulamin RN.

Kolejny temin spotkania RN wyznaczony lesI na 27 .05.2025roku.

Przewodniczacvh24
Bartlomiej Kita


